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ANONYMIZOVANÝ Z Á P I S 
 

o průběhu 10. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

konaného dne 13. 02. 2020 v restauraci Adélka v Pustiměři - Pustiměřských Prusích  

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal zahájil veřejné zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř (dále 

jen zastupitelstvo obce) v 18:00 hodin a přivítal přítomné.   

 

 

Technický bod a schválení programu zasedání 

 

Starosta konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, informace o konání zasedání byla 

zveřejněna na fyzické i elektronické úřední desce 03. 02. 2020. Dále konstatoval, že je 

přítomno 13 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.   

 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: (viz prezenční listina, příloha zápisu č. 1)   

Přítomných: 11 

Omluven: Mgr. Klára Gottwaldová, Luboš Pořízek -  přijde později 

Nepřítomen: -- 
 

Zapisovatelkou byla jmenována: Věra Pospíšilová 

Sčítáním hlasů byli pověřeni: Ing. Miroslava Komárková, Dagmar Přikrylová 

 

  

Technický bod 

 

Určení ověřovatelů zápisu 

 

Starosta navrhl určit ověřovateli dnešního zápisu pana Evžena Jachana a pana Mgr. Romana 

Trávníčka. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 146/20 Z 10 

   

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e  za ověřovatele zápisu o průběhu 10. zasedání zastupitelstva obce Pustiměř 

pana Evžena Jachana a pana Mgr. Romana Trávníčka. 

 

 

H:    11  :  0   :   2 

 

Usnesení č. 146/20 Z 10 bylo schváleno. 
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Schválení programu schůze 

 

1. Zpráva o činnosti rady obce 

2. Zpráva o činnosti finančního výboru  

3. Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti 

kontrolního výboru 

4. Majetkoprávní 

- prodej části pozemku p. č. 1218/12 dle GP č. 1846-59/2018  

- záměr prodeje části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o výměře 23 m2, části 

pozemku p. č. 1173/1 označené jako díl „e“ o výměře 1 m2 a části pozemku p. č. 

1938/3 označené jako díl „f“ o výměře 3 m2, podle GP č. 1928-95/2019 

5. Schválení peněžitého daru na činnost místních spolků v r. 2020 
- FK, SDH, TJ, MC 

6. Účast obce ve Sdružení místních samospráv ČR 

7. Instalace trvalého dopravního značení u základní školy – zóna s dopravním 

omezením a zpomalovací polštáře 

8. Informace a různé 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 147/20 Z 10 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e  navržený program 10. zasedání zastupitelstva obce. 

       

H:    13  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 147/20 Z 10 bylo schváleno. 

 

                                                                                    

Bod č. 1 

Zpráva o činnosti rady obce 

 

Zprávu předložil místostarosta Mgr. Peška. Uvedl, že od minulého zasedání zastupitelstva 

obce proběhly dvě jednání rady obce a seznámil přítomné s projednávanými body. 

Blíže se zastavil u návrhu projektu parkování a chodníků od obchodu v Pustiměřských 

Prusích po dům paní Snídalové. Na základě konzultací s PČR a SÚS JmK bylo zjištěno, že 

vytvořením parkovacích ploch by počet parkovacích míst klesl. Bylo navrženo více variant, 

ale vždy docházelo spíše k omezení současných parkovacích míst a navíc by šlo o finančně 

náročné řešení.  Z toho důvodu by bylo vhodnější umístění značky zákazu stání od Zorkového 

celoročně. Projekt by tak řešil jen rekonstrukci chodníků a to od obchodu Hruška po státní 

silnici. Současně dojde i k zabudování nízkého napětí do země a napojení rodinných domů. 

V této souvislosti bude opraveno i veřejné osvětlení a vedení uloženo do země.  

Zastupitel Mgr. Trávníček potvrdil, na základě jednání s dopravním inženýrem, že není 

mnoho možností, jak vytvořit parkovací stání před obchodem Hruška. Navržené varianty buď 

snižují počet parkovacích míst, nebo jsou finančně náročné z důvodu přeložení sítí. 
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Dále místostarosta přiblížil přítomným projektovou dokumentaci na revitalizace parku před 

restaurací Adélka. Jejím cílem je nahradit krátkověké, nestabilní dřeviny a přerostlé 

jehličnany ve prospěch dlouhověkých dřevin typických pro danou lokalitu. Revitalizace 

zahrnuje inventarizaci stávajících dřevin, následné zredukování, stabilizaci perspektivních 

jedinců, výsadbu nových stromů, prosvětlení prostoru a vytvoření prostoru pro odpočinek. 

Přes park vede nízké napětí, do kterého stromy prorůstají, je třeba je prořezávat a stromy tím 

trpí. Tyto budou vykáceny v 1. fázi. Dále bude z důvodu bezpečnosti vykácena lípa, která je 

částečně proschlá. Borovice a smrk, které svým kořenovým systémem poškozují komunikaci, 

budou vykáceny v další fázi. Vykácené dřeviny budou nahrazeny novými, kolem parku bude 

vysázen keřový porost a záhony květin. Přes park povede mlatová cesta, uprostřed vznikne 

odpočinková zóna s herními prvky.  

 

Starosta doplnil k Programu rozvoje obce, že jeho zpracováním se zvyšuje možnost získání 

dotací. Plán navrhne klíčové aktivity obce, které by se měly provést do konce roku 2026.   

Ideální varianta je, kdyby se do jeho sestavení zapojily i místní spolky, škola atd. Představitel 

firmy Pospíšil & Švejnoha, která bude program zpracovávat, by se setkal se zastupiteli i 

zástupci spolků. Program by měl pomoci v plánování a projektování akcí, tvorbě rozpočtu 

apod. Současně by měl být zpracován i Program rozvoje sportu. Cena by byla 30 000 až 

40 000 Kč.  

 

 

Na vědomí - bez usnesení. 

 

 

Bod č. 2 

Zpráva o činnosti finančního výboru 

 

Předseda pan Petr Sedláček uvedl, že finanční výbor se sešel 3. 2. 2020. Přítomni byli tři 

členové a jako host starosta obce.  

Byly podány informace o stavech na účtech k 31. 01. 2020. Na běžném účtu u KB bylo 

13 955 076 Kč, na účtu u ČNB 19 836 503 Kč, celkem 33 791 579 Kč.  

V dalším bodě byl projednán návrh na schválení peněžitých darů místním spolkům na činnost 

v roce 2020. Z rozpočtu byla vyčleněna částka ve výši 200 000 Kč – 150 000 Kč na činnost a 

50 000 Kč na práci trenérů. Na základě výpočtu bylo TJ určeno 53 300 Kč, SDH 69 823 Kč a 

FK 76 752 Kč. Jde o téměř totožné částky jako v loňském roce. FV doporučuje, aby byly 

jednotlivým spolkům příspěvky schváleny,  

 

 

Na vědomí - bez usnesení. 
 

 

V 18.45 hod. se dostavil pan Luboš Pořízek. 

 

 

Bod č. 3 

Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti kontrolního 

výboru 

 

Zprávu přednesl předseda kontrolní výboru Bc. Antonín Grmela. KV se sešel 10. 2. 2020 za 

přítomnosti všech členů. Nejprve byla provedena kontrola plnění usnesení.  
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Splněné usnesení: přijetí daru od družstva Morava Pustiměř za odběr vody na hřišti FK.    

V realizaci je usnesení, které schvaluje podepsání smlouvy koupit do vlastnictví pozemky od 

společnosti ZEPUS, kam byla zaslána k podpisu. 

Nesplněná usnesení nejsou. 

 

Dále bylo mimo jiné projednáno: projekt na chodníky a parkování v Pustiměřských Prusích, 

oprava kříže u studánky, WIFI po obci, darovací smlouva s Developmentem na provedení 

změny ÚP, jednání ohledně dělení pozemků, vlhkost v nové budově MŠ, plot mezi farní 

zahradou a školkou. Hluková studie se řeší na ŘSD. ÚPZSVM se Bc. Grmelovi ústně vyjádřil 

v tom smyslu, že pozemky koryta Pustiměřského potoka vlastní Povodí Moravy, je tedy i 

jejich správcem.  

  

Starosta zprávu doplnil o informaci, že darovací smlouva na částku 90 000 Kč od společnosti 

Development je připravena.  

Co se týká předání majetku v V. etapě Pod vodojemem od této společnosti – bylo jim po 

konzultaci s právníkem napsáno, že převzetí dílčí části majetku obec chápe jako možnost, ne 

povinnost a dále v duchu usnesení, že obec bude jednat o převzetí majetku, jakmile bude vše 

připraveno. Zástupce JUDr. Prokop to vzal v potaz a slíbil, že se bude snažit připravit převzetí 

majetku v celku. 

Na dělení pozemků, o které žádal JUDr. Prokop, probíhají dvě správní řízení. Jedno je 

k odvolání na krajském úřadě, druhé bylo krajským úřadem vráceno stavebnímu úřadu ve 

Vyškově k novému projednání.  

 

 

Na vědomí - bez usnesení. 

 

 

Bod č. 4 

Majetkoprávní 

 

I) prodej části pozemku p. č. 1218/12 dle GP č. 1846-59/2018 

Usnesením ZO č. 128/19 Z 09 ze dne 16. 12. 2019 byl schválen záměr prodat část pozemku p. 

č. 1218/12 o výměře 22 m2 dle GP č. 1846-59/2018, kde je tato část označena nově jako 

pozemek p. č. 1218/17, za minimální kupní cenu ve výši 600,-Kč/m2. Záměr byl na úřední 

desce zveřejněn od 6. do 24. 1. 2020. Ve stanoveném termínu se přihlásil jediný zájemce, paní 

Zdeňka Cetkovská, XXXXXXX. Zájemce nabízí kupní cenu 600,-Kč/m2. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 148/20 Z 10 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e   prodej části pozemku p. č. 1218/12, ostatní plocha, ostatní komunikace, o 

výměře 22 m2 v k. ú. Pustiměř dle GP č. 1846-59/2018, kde je tato část označena nově jako 

pozemek p. č. 1218/17, zahrada, paní Zdeňce Cetkovské, XXXXXX, za celkovou kupní cenu 

ve výši 13.200,-Kč (600,-Kč/m2). 
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H:    14  :  0   :   0 

Usnesení č. 148/20 Z 10 bylo schváleno. 

 

 

II) záměr prodeje části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o výměře 23 m2, 

části pozemku p. č. 1173/1 označené jako díl „e“ o výměře 1 m2 a části pozemku 

p. č. 1938/3 označené jako díl „f“ o výměře 3 m2, podle GP č. 1928-95/2019 

 

Zastupitelstvo obce schválilo usnesením č. 111/19 Z 08 na zasedání dne 24. 10. 2019 prodej 

části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o výměře 23 m2, části pozemku p. č. 1173/1 

označené jako díl „e“ o výměře 1 m2 a části pozemku p. č. 1938/3 označené jako díl „f“ o 

výměře 3 m2, podle GP č. 1928-95/2019, panu Janu Dorazilovi, XXXXXX.  

Katastrální úřad po přezkoumání návrhu na vklad konstatoval, že navrhovaný vklad nelze 

povolit, protože výše uvedené díly se mají sloučit s pozemkem p. č. 1150, který je ve 

spoluvlastnictví pana Dorazila a paní Dorazilové. Podle katastrální vyhlášky totiž nejde 

slučovat části parcel, kde jsou evidované různé údaje o právech, resp. různí vlastníci. Uvedené 

části parcel musí obec prodat do podílového spoluvlastnictví manželů Dorazilových, nejde je 

prodat pouze panu Dorazilovi. Z tohoto důvodu je potřeba celý proces prodeje uskutečnit 

znovu, včetně zveřejnění záměru. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 149/20 Z 10 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

a) r e v o k u j e    usnesení č. 111/19 Z 08 ze dne 24. 10. 2019, 

b) s ch v a l u j e  záměr prodeje části pozemku p. č. 1149 označené jako díl „b“ o 

výměře 23 m2, části pozemku p. č. 1173/1 označené jako díl „e“ o výměře 1 m2, části 

pozemku p. č. 1938/3 označené jako díl „f“ o výměře 3 m2 vše v k. ú. Pustiměř podle 

geometrického plánu č. 1928-95/2019, za kupní cenu 450,- Kč/m2. Díly „b“, „e“, „f“ 

se dle uvedeného geometrického plánu slučují s pozemkem p. č. 1150 v k. ú. 

Pustiměř. 

 

H:    14  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 149/20 Z 10 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 5 

Schválení peněžitého daru na činnost místních spolků v r. 2020 

 
Starosta oznámil, že na tyto příspěvky je v rozpočtu vyhrazeno 200 000,- Kč, z toho 150 000,- Kč 

je určeno na činnost a 50 000,- Kč za práci trenérů. O peněžitý dar požádali tři spolky – TJ 

Pustiměř, SDH Pustiměř a FK Pustiměř. Na základě předložených podkladů vypočítal finanční 
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výbor dle uloženého usnesení z minulého ZO výši peněžitých darů pro tyto spolky. Ta je 

zachycena v přiložené tabulce. 

 

výpočet hodnoty 1 bodu:  

činnost: 150.000,- Kč: 375 = 400,-Kč/bod  

trenéři: 50.000,- Kč: 375 = 133,-Kč/bod 

 body  činnost (Kč)  trenéři (Kč)  celkem (Kč)  

TJ  100 40.000,- 13.300,- 53.300,- 

SDH  131 52.400,- 17.423,- 69.823,- 

FK  144 57.600,- 19.152,- 76.752,- 

celkem  375 150.000,- 49.875,- 199.875,- 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 150/20 Z 10 
 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

a) s ch v a l u j e peněžitý dar TJ Pustiměř, z.s. na r. 2020 ve výši 40.000,- Kč na 

základní činnost a ve výši 13.300,- Kč na odměny trenérům,  

b) s ch v a l u j e peněžitý dar Sboru dobrovolných hasičů Pustiměř na r. 2020 ve 

výši 52.400,-Kč na základní činnost a ve výši 17.423,- Kč na odměny trenérům,  

c) s ch v a l u j e peněžitý dar FK Pustiměř, z. s., na r. 2020 ve výši 57.600,- Kč na 

základní činnost a ve výši 19.152,- Kč na odměny trenérům,  

d) u k l á d á starostovi vypracovat návrh darovacích smluv podle usnesení a), b), c) 

a tyto smlouvy uzavřít. 

 

 

H:    11  :  0   :   3 

 

Zdrželi se z důvodu střetu zájmů:  

Mgr. Vlastimil Smékal, Pavel Holub, 

Miroslav Raclavský  

 

Usnesení č. 150/20 Z 10 bylo schváleno. 

 

 

Žádost o příspěvek na činnost v r. 2020 podalo i Mateřské centrum Pustiměř. Plánuje 

uspořádat následující akce: jarní a podzimní burzu, pálení čarodějnic, jednodenní jarní a 

podzimní příměstský tábor, závody koloběžek, kol a odrážedel a adventní jarmark. Žádají o 

příspěvek ve výši 65.000,-Kč. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 151/20 Z 10 
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Zastupitelstvo obce Pustiměř  

a) s ch v a l u j e peněžitý dar Mateřskému centru Pustiměř, z.s. na r. 2020 ve výši 

65.000,- Kč,  

b) u k l á d á starostovi vypracovat návrh darovacích smluv podle usnesení a) a tuto 

smlouvu uzavřít. 

 

 

H:    14  :  0   :   0 

Usnesení č. 151/20 Z 10 bylo schváleno. 

 

  

Bod č. 6 

Účast obce ve Sdružení místních samospráv ČR (SMS ČR) 

 

Sdružení místních samospráv České republiky vzniklo v roce 2008. Dnes sdružuje přes 1900 

obcí a 14 organizací. Jedná se o apolitické nevládní sdružení, které hájí zájmy především 

malých obcí.  

Má tým legislativních analytiků, jsme povinným připomínkovým místem. Sdružení poskytuje 

bezplatné právní poradny (bez ohledu na počet otázek za rok) - právní, dotační, krizová.  

V rámci dotační poradny nabízí i službu zpracování dotací z vybraných dotačních titulů, 

včetně krajského titulu Programu rozvoje venkova. V návaznosti na to poskytuje služby 

kolem veřejných zakázek - od vypsání až po podepsání smlouvy se zhotovitelem, celou 

zakázku zadministruje. Členská obec může bezplatně využít vzorové dokumenty pro zakázky 

malého rozsahu a podlimitního řízení. Poskytuje vzor směrnice o zadávání veřejných zakázek.  

Od počátku roku 2020 mohou členské obce také využít dohody s kolektivními správci (např. 

OSA) a za kulturní akce zaplatit paušální poplatek. Cena balíčku se odvíjí od velikosti obce a 

druhu akcí. Zahrnuje také poplatky za rozhlas, přijímače v restauračních zařízeních či 

hospodách v obci a využít ho mohou bez omezení také spolky působící v obci. Bližší 

informace budou představeny v nejbližší době.   

Bezplatně zastupují představitele samospráv v přestupkových řízeních vedených podle zákona 

o střetu zájmů. Dojednávají paušální platbu pro členy v oblasti autorských práv.  

Vstup do sdružení schvaluje zastupitelstvo obce. Členský příspěvek SMS ČR se skládá z 

částky 2 500,- Kč na každou obec/město (zásada rovnosti) a dále z příspěvku 2,- Kč na 

každého občana obce/města. Součet částek dává výši příspěvku obce/města. U naší obce toto 

činí cca 6 060,- Kč/rok. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

 

Zastupitel Mgr. Špičák – obec je členem Sdružení měst a obcí? A může být současně v obou 

sdruženích? 

Starosta odpověděl, že obec je členem SMO a zároveň může být i členem SMS ČR. 

 

 

Návrh usnesení č. 152/20 Z 10 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  



8 

 

a) s ch v a l u j e přistoupení obce Pustiměř do Sdružení místních samospráv ČR na 

základě § 46 a § 84 odst. 2 písm. e zákona o obcích č. 128/2000 Sb., ve znění 

pozdějších předpisů a čl. 3 Stanov Sdružení místních samospráv České republiky 

b) u k l á d á  starostovi obce vyplnění příslušné přihlášky a její zaslání spolu s tímto 

usnesením na adresu sídla Sdružení místních samospráv ČR, a to ve lhůtě jednoho 

týdne od jednání zastupitelstva obce. 

 

H:    14  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 152/20 Z 10 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 7 

Instalace trvalého dopravního značení u základní školy – zóna s dopravním omezením a 

zpomalovací polštáře 

 

V rámci zvýšení bezpečnosti chodců, především školáků, v okolí školy a na základě 

připomínek občanů, byla navržena varianta pořízení trvalého dopravního značení – zóny 

s dopravním omezením s max. rychlostí 30 km/h a umístění zpomalovacích polštářů. 

V případě zóny s dopravním omezením by se jednalo o umístění 3 ks dopravních značek, dále 

by byly umístěny na dvou místech zpomalovací polštáře. Cena za toto dopravní značení je 

přes 70.000,-Kč. Termín realizace by mohl být na jaře. 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

  

Zastupitel pan Raclavský doporučuje zpomalovací polštáře umístit tak, aby byl zaručen 

bezpečný průjezd cyklistů, aby tam nedošlo k havárii. 

Starosta – jistě jsou s tím zkušenosti, v rámci možností se to vyřeší. 

Zastupitel Mgr. Špičák – v rámci bezpečnosti dětí je umístění zpomalovacích polštářů 

přínosné. 

Zastupitel Mgr. Trávníček – dopravní značky s omezením rychlosti asi mít význam nebudou. 

Místostarosta – musí tam být umístěny v souvislosti se zpomalovacími polštáři. 

Pan Hynšt – na silnici od školy nedávají řidiči přednost, místo značky „dej přednost v jízdě“ 

by měla být umístěna stopka. 

Místostarosta – zpomalovací polštáře by i toto měly vyřešit. 

 

 

Návrh usnesení č. 153/20 Z 10 

 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e  v rámci zvýšení dopravní bezpečnosti v okolí školy instalaci trvalého 

dopravního značení – zóny s dopravním omezením s max. rychlostí 30 km/h a umístění 

zpomalovacích polštářů.  

 

H:    13  :  0   :   1 

 

Usnesení č. 153/20 Z 10 bylo schváleno. 
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Bod č. 8 

Informace, různé 

 

Zastupitel pan Raclavský upozornil, že v ulici Pod Vodojemem od vjezdu ke skále teče voda 

přes silnici. 

Zastupitel pan Smejkal – je to zřejmě způsobeno přejížděním těžkými vozy, které přerušily 

přirozený vodní odtok. 

Zastupitel pan Sedláček – u domu pana Hůlky je pořád problém s veřejným osvětlením. 

Místostarosta – řeší se to již od loňského roku, když se závada opraví, objeví se na jiném 

místě. Pan Hrstka přepojil fáze, aby světla svítila. Možná však bude třeba vyměnit celé 

vedení. V této části je více problémů s osvětlením než v ostatních částech obce. Opravy budou 

provedeny na jaře. Světlo v 6. etapě je v reklamaci, čeká se na vyřízení. 

 

 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:15 hodin. 

                                                                                                                                                                             
 

Zapisovatel: Věra Pospíšilová 

 

Zápis pořízen dne: 18. 02. 2020 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Evžen Jachan:  ........................................................dne  .......................................... 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Mgr. Roman Trávníček: .........................................dne  .......................................... 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal: .............................................. dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

Místostarosta Mgr. Lukáš Peška:  ..............................................dne:  ...................................... 
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Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zpráva o činnosti rady obce 

3) Zpráva o činnosti finančního výboru 

4) Zpráva o činnosti kontrolního výboru 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 

2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu 

těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 

 


